
 

 

 
Sammanfattning av styrelsemöte nr 6, 27 augusti 2023 
 
Närvarande: Ingemar Tapper, Kristina Johansson, Jenny Mandal, Cathrine Sandberg, Johan 

Andersson, Ida Németh, Anna Ryberg  

 

5 Förbundsutvecklingsplan 2024-2025  
Genomgång av förbundsutvecklingsplanen för 2024-2025. Planen ska in till RF senast 1 september. 
 
Styrelsen beslutade  
att godkänna förslaget till förbundsutvecklingsplan 2024-2025. 

 
Firande av landslaget vid höstmötet 
Landslaget som tävlade vid VM i Oirschot i augusti gjorde en mycket fin insats för Sverige och vi vill 
uppmärksamma dessa prestationer i samband med årets höstmöte.  
 
Styrelsen beslutade  
att bjuda in årets landslagsryttare, landslagsledning och uttagningskommitté till ryttargalan och stå 
för kostnaderna kring boende och middag. SIF Avel tillfrågas om de kan ta kostnaderna för 
avelsryttarna. 
 
 
Tjänsteplanering 2024 
Behov finns av att stärka upp tjänstemannastödet i organisationen och Anna Ryberg presenterade ett 
förslag kring nya/förändrade tjänster som styrelsen diskuterade. Flera projekttjänster kommer bli 
aktuella i samband med att projektansökningar beviljas men det finns även ett behov av att skapa en 
stabil grundbemanning som utgår från kontoret i Stockholm.  
 
Styrelsen beslutade  
att utöka tjänstemannaorganisationen med två tillsvidare tjänster varav en föreningskonsulent/trygg 
idrottstjänst och en kommunikatör, båda tjänsterna med placering i Stockholm, samt en visstidstjänst 
på ett år, 50%, som utbildningsledare.  

 
 
 

/Anna Ryberg 2023-10-03 


